

## 「升降機及自動梯大師」畢業禮 慶賀畢業生成就

"Lift and Escalator Engineering Meisters" celebrate achievements at the Graduation Ceremony



首屆升降機及自動梯大師級專業文憑早前舉行畢業典禮,17名畢業生獲頒授畢業證書。
The Graduation Ceremony of Professional Diploma Meister in Lift and Escalator Engineering is held earlier, with 17 graduates conferred their awards.

為培育更多升降機及自動梯專才,VTC於2022年開辦「升降機及自動梯大師級專業文憑」課程,是全港首個達資歷架構第五級的大師級專業文憑課程,為行業從業員建立職業進階路徑。

17名學員早前修畢為期兩年的課程,於上月舉辦的畢業典禮獲頒授大師級專業文憑課程證書。機電工程署署長潘國英先生、教育局副秘書長李忠善先生及一眾電梯業界代表出席典禮,見證「升降機及自動梯大師」的誕生。

VTC將繼續緊貼行業發展,提供與時並進的職專課程, 助力年輕人及在職人士掌握專業發展機遇。 VTC launched the "Professional Diploma Meister in Lift and Escalator Engineering" programme in 2022 with a view to grooming skilled talent for lift and escalator engineering in Hong Kong. The programme was the first Professional Diploma Meister programme accredited at Qualifications Framework (QF) Level 5, providing a clear vocational progression pathway for industry practitioners.

17 students who have completed the 2-year programme were conferred the Professional Diploma Meister awards at the Graduation Ceremony held last month. Mr POON Kwok-ying, Director of Electrical and Mechanical Services, Mr Esmond LEE, Deputy Secretary for Education, and representatives from the lift and escalator industry, attended the Ceremony to share the joy of the new "Lift and Escalator Meisters".

VTC will continue to stay abreast of industry developments and provide quality vocational and professional education and training (VPET) to empower young people and industry practitioners to seize professional advancement opportunities.